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國立臺北科技大學徵求管理學院院長候選人第 2次遴選公告啟事 

一、 國立臺北科技大學管理學院院長遴選委員會(以下簡稱本委員會)，依 

     據「國立臺北科技大學管理學院院長遴選暨連任作業要點」規定辦理 

     公開徵求院長候選人啟事。 

二、 院長候選人資格如下： 

(一)教育部審定之教授或相當教授資格者。 

(二)傑出之學術成就及至少二年之學術或行政主管經驗。 

(三)具有高度教育熱忱及前瞻性之教育理念。 

三、 收件期限：111年 11月 18日中午 12時前 

(寄)送達本校管理學院院長遴選委員會，未依規定送達者，不予受理。 

四、 凡有意者，請檢附候選人申請表(公告於本校網站、管理學院網站，

請自行下載填具)及相關證明文件(含紙本及電子檔)，以掛號或親送方

式於上述收件日期截止前，(寄)送達本委員會。 

 

地  址：106 台北市大安區忠孝東路三段一號 宏裕科技研究大樓 8

樓 841室 管理學院 

收件人：國立臺北科技大學管理學院院長遴選委員會 

     聯絡人：林芷瑩小姐 

電  話：(02)2771-2171轉 4542 

五、 本啟事同時刊登於 

（一） 本校網站 http://www.ntut.edu.tw 

（二） 管理學院網站 https://cmgt.ntut.edu.tw 

（三） 科技部網站 https://www.nstc.gov.tw 

六、 符合資格審查合格之候選人或被推薦人，本委員會將另行通知，並應

向本委員會暨管理學院專任教師舉辦說明推動院務理念政見發表會。 

七、 如有未盡事宜，依本校「院長遴選注意事項」及「管理學院院長遴選

暨連任作業要點」規定辦理。 

 

 

             國立臺北科技大學管理學院 

院 長 遴 選 委 員 會 
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                Nomination Information for 

Dean of College of Management(The 2nd Round) 

National Taipei University of Technology 

 

 

National Taipei University of Technology (Taipei Tech) is currently seeking nominations and 

applications for the position of Dean of the College of Management. The position will 

commence on Feb. 1st, 2023. The Dean has to provide administrative leadership for the 

College and fosters excellence in the areas of teaching, research, and service. The Dean also 

plays a critical and collaborative role in fundraising and college development. 

 

Candidate Qualifications 

⚫ The status of full-professorship (or academically equivalent levels) certified by the 

Minister of Education  

⚫ Distinguished academic achievements with no less than 2 years of experience for 

managing academic or administrative units 

⚫ Enthusiasm as well as avant-garde views in higher education 

 

Nominees for the Position 

Please send the following documents via registered mail to College of Management, National 

Taipei University of Technology before 12pm, Nov. 18th , 2022 : 

1. One copy of personal information form 

2. One copy of personal ID (both sides) (The non-citizen candidate, please provide 

one copy of your ARC and passport each.) 

3. One copy of the highest degree diploma and a full professor certificate. 

 

Mailing Address  

College of Management, National Taipei University of Technology  

No. 1, Sec. 3, Zhongxiao E. Rd., Taipei 10608, Taiwan, R.O.C. 

Contact:  Miss Chih-Ying Lin 

Phone: +886-2-27712171 Ext. 4542 

E-mail: chihying@ntut.edu.tw 

Fax: +886-2-27763996 

 

Please refer to the websites to download the application forms: 

http://www.ntut.edu.tw 

http://www.cmgt.ntut.edu.tw 

 

 

 

http://www.ntut.edu.tw/

